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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tesznek a szociális intézmények dolgozóinak 
megtartásáért, a létszámhiány és a fluktuáció csökkentéséért?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A szociális ágazat alacsony béreinek miatt más területek után a fogyatékkal élőket segítő állami 
intézményekben is növekszik a munkaerőhiány. Ezt egyértelműen az alacsony bérek okozzák, 
legutóbb a Vakok Állami Intézetében alakult ki létszámhiány, amelynek köszönhetően nehéz 
helyzetbe került az intézmény konyhája. A szociális területen foglalkoztatottak évek óta a 
bérrangsor utolsó helyén állnak, leszakadásuk folyamatos. A fogyatékosokat gondozó intézmények 
férőhelyeinek 79%-át központi költségvetési szerv finanszírozza. Kérdéses lehet, hogy a szociális 
területen dolgozók létszámának csökkenésének megállítására a béremelés elegendő lehet-e már.

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

1) Mit tesznek a szociális intézmények dolgozóinak megtartásáért, a létszámhiány és a fluktuáció 
csökkentéséért?

2) Várható-e a közeljövőben dolgozók bérének növelése, ha igen, milyen mértékű?

3) Mekkora jelenleg a Vakok Állami Intézetének létszámkerete, hány közalkalmazotti státusz van 
jelenleg betöltetlenül?

Köszönettel várom válaszát


